





滙豐信用卡持卡人最紅優惠 Red Hot Offers for HSBC Credit Cardholders

權八十周年精選晚宴買一送一(最少2位;適用於每日晚上6時後)
Buy 1 get 1 free on Gonpachi 10th Anniversary Set Dinner Menu
(a minimum of 2 diners; after 6 pm daily)

正價每位 Regular price per diner:

港幣 1,388元

前菜 Appetizer

宮崎豚肉胡麻沙律 Miyazaki Pork Salad with Sesame Dressing

刺身 Sashimi

吞拿魚腩、煙燻鰹魚、赤貝 Prime Tuna Belly, Smoked Bonito, Ark Shell

天婦羅 Tempura

車海老、雞肉蓮藕餅、日本南瓜 Kuruma Prawn, Lotus Roots with Minced Chicken, Japanese Pumpkin

炭燒 Sumiyaki

雞翼、雞腿肉、紫蘇雞肩伴梅子醬 Chicken Wing, Chicken Thigh, Chicken Shoulder with Shiso and Plum Sauce

食事 Rice

迷你鮮蟹肉蟹膏伴海膽丼 Fresh Crabmeat, Crab Miso and Sea Urchin Mini Don

蒸物 Steamed Dish

海苔貝柱海鮮茶碗蒸 Steamed Egg Custard with Scallop, Assorted Seafood and Seaweed

鍋物 Hot Pot

鹿兒島A5和牛壽喜燒 Kagoshima A5 Wagyu Beef Sukiyaki

甘味 Dessert

椰汁南瓜白玉丸子 Glutinous Rice Pearls in Pumpkin Coconut Cream

1/10/2023 - 15/12/2023

優惠適用至2023年12月15日。優惠只適用於堂食。優惠不適用於2023年10月1至2日。優惠只適用於2位惠顧,第3位顧客將按正價收費。須另收以正價計算 之加一服務費。優惠不可與其他推廣、折扣、會員優惠或現金券同時使用。如使用此優惠,1957 & Co. Loyalty Program會員不可於是次惠顧賺取或兑換會 員積分。優惠需受有關條款及細則約束。詳情請向有關商戶查詢或瀏覽www.hsbc.com.hk/creditcard。

The offer is valid until 15 December 2023. The offer is for dine-in only. The offer is not applicable on 1 to 2 October 2023. The offer can only be redeemed once per every two diners, the third diner will be charged on the regular price. Subject to 10% service charge, based on the regular price. The offer cannot be used in conjunction with any other offers, discounts, membership privileges or dining vouchers. 1957 & Co. Loyalty Program members can neither earn nor redeem points for their visit if they choose to enjoy the offer. Terms and Conditions apply. Please contact the merchant or visit www.hsbc.com.hk/creditcard for details.

借定唔借?還得到先好借!To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!